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Onderwerp: Update corona RBG-ENG 26/03 en Debatin de Kamer

Ha allemaal,

Nieuwe update.

Vandaag is er een nieuwe bestelling gedaan van 1000 beademingsapparaten bij een grote leverancier in China. Zo neemt het

aantal bestellingen van beademingsapparaten in rap tempo toe. We staan inmiddels op 3951 bestellingen, uiteraard met de

kanttekening dat we niet weten of alles wel binnen komt. De kans dat de apparatuur van Phillips binnenkomt wordt sowieso met

de dag kleiner. Ook het eerder opstarten van productie in NL is van de baan. Volgens CZ staan we al op 7500!

beademingsapparaten morgen delen zij hun lijst en dan volgt ook een update van onze lijst!

Verder was vandaag het debat in de kamer over aanpak corona crisis. Bij deze een paar punten voor het deel van Hugo:
+ Het ging intensief over tekort aan coronatesten. Minister gaf aan dat er zo snel mogelijk eigen productie van testen in

Nederland moet worden opgebouwd wegens tekort. Daarom is er een speciale gezant benoemd.

« Minister blijft weg van dwanglicentie om fabrikanten te dwingen meer coronatesten te leveren.

+ Veel vragen over het benodigde aantal ic-bedden met de huidige ontwikkeling in IC-opnames. Minister zegt dat er per 1

april kan worden opgeschaald naar 1600 ic-bedden.

e Zoals verwacht veel vragen over beschermingsmiddelen. Minister gaf aan dat er steeds meer binnenkomt, maar dat er

uitdagingen zijn. We produceren inderdaad ook in Nederland, maar halen bij lange na niet de aantallen van China. Ook

aangegeven dat er geen garantie is dat we volgende week genoeg hebben.

+ Ook wat vragen over de thuiszorg en met name het stoppen van thuiszorg. Veel ouderen ontvangen geen zorg meer.

Dit heeft vooral e maken met zieke thuiszorgmedewerkers.
¢ Veel vragen ook over wie in aanmerking komt voor een IC-bed. Leeftijdsgrens wordt genoemd door de kamer. Hier

gaan medische professionals over en niet het kabinet. Wel geeft minister aan dat overlevingskans belangrijker moet zijn
dan leeftijd.

Tot zo ver.


